
 
 

Framställan från styrelsen nr 2 – 2022: 

Förslag angående ev moms på medlemsdebiteringen. 

Bakgrund: 

Den 15 februari publicerade Skatteverket ett ställningstagande med innebörden att Skatteverket 
numera anser att alla samfällighetsföreningar ska momsregistrera sig och ta ut moms på föreningens 
avgifter från medlemmarna. Detta skulle innebära en stor förändring för ekonomihanteringen i 
föreningarna med ökad administration och få fördelar. 

Sedan momsen infördes i Sverige har väg- och samfällighetsföreningar varit undantagna från att 
behöva hantera moms, men i februari gick Skatteverket ut med ett nytt ställningstagande. De anser nu 
att alla samfällighetsföreningar med en årsomsättning på över 30 000 kr (ändras i juli förmodligen till 
80 000 kr) ska momsregistrera sig och då även lägga på moms på medlemsdebiteringen. Detta som en 
följd av anpassningar till EU-rätten för vilka som ska betala moms och inte. 

Riksförbundet Enskilda Vägar för dialog med Skatteverket och andra parter och rekommenderar för 
närvarande att avvakta nya besked, då det inte är säkert att Skatteverket kommer att få rätt i denna 
fråga. 

Förslag från styrelsen: 

Med dagens medlemsavgift skulle detta innebära en höjning med 1125kr dvs en årsavgift på 3125kr, 
alternativ för en bibehållen avgiften på 2500kr ger det en justering av medlemsavgiften till 2000kr. 
Denna minskning skulle ge föreningen ca 75000kr mindre per år i medlemsavgift. 

Styrelsens förslag är att avvakta REVs arbete och att vi i år bibehåller dagens avgift dvs 2500kr. Visar 
det sig att vi måste betala moms tar vi det från årets avgift och justerar vid behov under nästa 
verksamhetsår. 


